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De E sluit het veld af met het kampioenschap! 
 
Afgelopen zaterdag is de E kampioen geworden in hun 
klasse, gefeliciteerd jongens en meiden. Het is een 
knappe prestatie om helemaal los van de nummer twee 
te eindigen en dat eigenlijk vorige week al te verzekeren. 
Nadat de rook op de Botreep was opgetrokken hebben 
jullie er nog een klein feestje van gemaakt in de kantine, 
goed gedaan. Gefeliciteerd ! 
 
Voor de meeste teams was zaterdag de laatste wedstrijd op het veld. Alleen het 1e en 
2e gaan nog even door. Wij zijn dus alweer volop bezig met de voorbereidingen voor 
de zaal competitie. Hou het Tussendoortje in de gaten voor alle ins- en outs hierover. 
 

Maar hoe zit het nu met het kunstgrasveld ? 
Dit was zo’n beetje de strekking van één van de vragen tijdens de ALV en graag ga ik 
hier wat uitgebreider op in. 
 
Ongeveer 1,5 - 2 jaar geleden zijn wij in gesprek gegaan met het Sportbedrijf 
Rotterdam met het verzoek om het kunstgrasveld eens aan een technische inspectie 
te onderwerpen en onze kritische nood en wensen te bespreken. Het ging voornamelijk 
om het feit dat de grondpotten voor de palen zich omhoog werken, dat de palen niet 
meer optimaal fixeren (draaien in de potten), maar daarnaast ook stukken waar het 
kunstgras loslaat van de onderlaag of waar de onderlaag zelfs verzakt is. Dit is 
bekeken en hieruit is voortgekomen, dat we verder in gesprek zijn gegaan met het 
Sportbedrijf Rotterdam. 
 
We hebben onze wensen voor vernieuwing van het complete kunstgras besproken, 
waarbij we dan gelijk naar de kleinere speelveld afmetingen gaan. Door de verkleining 
van het speelveld, hadden wij het idee om mogelijk twee speelvelden te kunnen gaan 
creëren (bijvoorbeeld door het score bord en de dug-outs een 10-tal meter naar achter 
te verplaatsen en twee velden dwars op de kantine te leggen). Helaas gaat het 
Sportbedrijf Rotterdam hier niet in mee en wel om de volgende reden. 
 
Het Sportbedrijf Rotterdam heeft zichzelf als doel gesteld om de complexen die zij 
beheren zo optimaal mogelijk te gaan gebruiken, waardoor de bezetting van de 
complexen omhoog gaat. Om die reden zie je ook meer en meer complexen met 
meerdere verenigingen bij elkaar en dit heeft uiteindelijk, zoals zo vaak, met kosten te 
maken. De gemeente wil graag de hoeveelheid en diversiteit aan complexen, door de 
stad heen, terug brengen naar minder maar multifunctionele complexen.  



 

 
 
 
 
Dit betekent voor ons dat als we willen “uitbreiden”, dat de bezettingsgraad omhoog 
moet. Dit kan door een ledenstijging of meer multifunctioneel gebruik van ons complex.  
Wij hebben als bestuur de mening dat we een korfbal en Jeu de Boules vereniging zijn 
en ons daarin willen manifesteren en dit op een zo breed mogelijke manier voor 
iedereen willen uitdragen. We zijn zelfs van mening dat hierin nog genoeg potentie is 
te behalen en om die reden willen we geen multi-sport vereniging worden. Wij zijn goed 
in korfbal en JdB en onze collega sportverenigingen om ons heen in hun sporten en 
gezamenlijk hebben we overleg hoe we Hoogvliet op de kaart blijven zetten op sportief 
gebied. 
 
Maar goed, wij willen uiteraard verder met onze vereniging en graag alle teams op 
dezelfde dag laten sporten en trainen en dit niet gaan verdelen over meerdere dagen. 
Het Sportbedrijf Rotterdam geeft namelijk aan dat uitbreiding niet nodig is omdat wij 
ook nog op de maandagavonden en woensdagavonden gebruiken zouden kunnen 
maken van het kunstgrasveld. 
 
Dit draagt in onze optiek echter niet bij aan het verenigingsgevoel. Dus hebben we 
onze pijlers gezet om zelf te zorgen voor een stuk uitbreiding van ons kunstgrasveld 
om de simpele reden dat we de Kangoeroes, de G-leden, de toekomstige Korfbal 
Kanjers en onze E en F teams een goed speelveld willen bieden. Zeker de 
Kangoeroes, de “G” en de toekomstige Korfbal Kanjers (basisschool kinderen met een 
lichte beperking) willen we een goede ondergrond bieden, mobiliteit is hier tenslotte 
belangrijk en zeker deze groep moeten we erbij betrekken. Hierdoor hebben zij ook 
een eigen plekje wat ook rust en structuur voor hen geeft. 
 
Om die redenen hebben wij bedacht een klein “panna-veld” achter ons huidge 
hoofdveld te realiseren in samenspraak met het Sportbedrijf Rotterdam. Zij gaan dan 
ons huidige kunstgrasveld van 60 bij 30 vernieuwen. Het mooiste scenario is dat dit 
door dezelfde aannemer wordt gedaan om ook hierin kosten voor ons te besparen. 
 
Concreet zijn wij met het Sportbedrijf Rotterdam in gesprek om hierin gezamenlijk te 
participeren, waarbij wij middels het aanvragen van fondsen en subsidies ook het 
Sportbedrijf Rotterdam een beetje tegemoet komen. Door deze participatie en eerdere 
berichtgeving is mogelijk de gedachten ontstaan dat wij het “panna-veld” zelf gaan 
betalen, maar dat is zeker niet het geval. Wij gaan op dezelfde manier als de JdB hal 
te werk. We gaan subsidies aanvragen om op die manier iets moois te kunnen 
realiseren, maar onze vereniging zal hier uit eigen algemene middelen niet aan 
bijdragen. Financiering loopt geheel zoals alle voorgaande projecten via de 
Projectenrekening. Wij verzorgen subsidies, fondsen. Ook acties door en voor leden 
kunnen plaatsvinden. Zoals bijvoorbeeld via het bedrijfsleven (wellicht kan jouw 
werkgever iets bijdragen?), maar ook alle extra inkomsten die wij krijgen vanuit de 
Vriendenloterij, gaan wij vanaf heden inzetten voor het PANNA kunstgrasveld. 
Momenteel doen er nog ongeveer 60 loten mee op naam van Nikantes. Ook de 
uitkomst van de Rabobank Clubsupport 2022 zullen wij aanwenden voor het extra 
kunstgrasveld. 
 



 

 
 
 
 
In grote lijn is ons gespreksonderwerp dus als volgt; 
 

Het huidige kunstgrasveld van 60 bij 30 wordt volledig vervangen door het 
Sportbedrijf Rotterdam met kleinere belijning naar 40 bij 20, maar met behoud 
van dezelfde oppervlakte voor de trainingen. De middellijn blijft de middellijn. 
Financiering vindt geheel plaats door het Sportbedrijf Rotterdam. 
 
Het extra multifunctionele PANNA kunstgrasveld wordt gezamenlijk met het 
Sportbedrijf Rotterdam opgezet, waarbij wij voorop gaan in de aanvraag van 
subsidies, fondsen etc. Finanicering vindt dan plaats via Nikantes (de 
Projectenrekening). Mogelijk zal het jaarlijkse onderhoud van het extra 
kunstgrasveld bij het Sportbedrijf Rotterdam belegd worden zodat wij er zeker 
van zijn dat het in de komende jaren er ook netjes bij blijft liggen. 

 
Tenslotte wil ik graag uitleggen 
waarom we het idee van twee kleine 
veldjes hebben geopperd i.p.v. één 
groot veld van 40 bij 20. 
Als je naar bijgaande tekening kijkt dan 
zie je dat één groot veld zal komen tot 
aan het beachterras of eventueel tot 
richting de manege. Dit zou betekenen 
dat we veel minder ruimte hebben 
rondom het beachcourt voor onze 
eigen activiteiten (denk aan de 
stretchtent tijdens ons beach-event , 
Schoolkorfbal, Zomerland, en wat we 
mogelijk nog meer bedenken in de 
toekomst).  
 
Daarnaast heeft het “panna-veld” het 
multifunctionele karakter, waarvan de 
voetballers van de maandagavond en de scholen doordeweeks ook gebruik zullen 
gaan maken. En juist dit laatste is iets dat het Sportbedrijf Rotterdam en andere sociale 
partners die bijdragen door middel van een donatie  aanspreekt en waar we 
commitment in krijgen. 
 
Het is een lang verhaal en zeker nog geen gelopen race, maar ik hoop hiermee 
iedereen meer duidelijkheid te hebben verschaft. We willen nog geen datums noemen, 
om de simpele reden dat het nog niet exact duidelijk is en van speculaties ben ik geen 
fan. 
 
We houden jullie uiteraard op de hoogte en vragen zijn altijd welkom. 
 
Groeten, 
Jaco. 



 

 
 
 

 

Het Nikantes E1 team is Herfstkampioen geworden. Nika heeft de ploeg ook nog 

even gefeliciteerd. Voor de meeste ploegen zit de veldcompetitie er nu op. Alleen 

Nikantes 1 en 2 hebben nog wedstrijden en ook Nikantes 4 heeft nog een 

inhaalwedstrijd te spelen. 

 

Uitslagen afgelopen week: 
 

Thuisteam Uitteam  

Triade 1 Nikantes 1 19-13 

KCR 11 Nikantes 4 9-7 

KOAG C2 Nikantes C1 9-5 

KCR 7 Nikantes 2 17-11 

Vriendenschaar (B) 3 Nikantes 3 5-10 

KOAG B2 Nikantes B1 3-3 

Nikantes E1 ONDO (G) E7 1-4 

Nikantes F1 OZC F1 0-6 

RWA D3 Nikantes D1 5-4 
 

Het resterende veldprogramma: 

Datum Tijd Thuisteam Uitteam Scheidsrechter 

22-10-2022 14:30 Nikantes 1 Good Luck 1 D. (Daan) Hoekstra 

22-10-2022 16:00 Nikantes 2 Good Luck 2 Volgt nog 

26-10-2022 20:00 ODO 5 Nikantes 4 Uit 

29-10-2022 12:00 Triade 2 Nikantes 2 Uit 

2-11-2022 20:00 Sperwers 1 Nikantes 1 B. (Bas) de Jong 
  



 

 

 

 

Overzicht komende weken: 
 
We trainen tot en met donderdag 27 oktober buiten. 
 
Het 1e en het 2e start met trainen in de zaal op dinsdag 8 november  
12 november hebben zij een uit oefenwedstrijd tegen Vitesse 5 en Vitesse 6 en 
15 november hebben zij een thuis oefenwedstrijd tegen Erasmus 2 
 
De jeugd en de overige senioren starten met trainen in de zaal op 15 november. 
 
Zaterdag 19 november zijn er voor iedereen oefenwedstrijden, met uitzondering van 
het 5e en de G: 
 
16.45 uur Nikantes 3 - Korbatjo 4 
15.30 uur Nikantes 1 - Ventura Sport 1 
14.15 uur Nikantes 2 - Paal Centraal 2 
13.00 uur Nikantes 4 (het zaalteam) - Weidevogels 5 
12.00 uur Nikantes B1 - Twist B2 
11.00 uur Nikantes C1 - Ventura Sport C1 
10.00 uur Nikantes D1 - ADO D1 
09.00 uur Nikantes E1 - Ventura Sport E1 
09.00 uur Nikantes F1 - RWA F1 
 
Let op! Het zaalteam is in de zaal het 4e en het 4e van het veld (de Toppers) worden 
het 5e 
 
 
Trainingstijden zaal: 
 
Dinsdag (grote zaal):  
20:30 - 21:30 1e, 2e en 3e 
19:30 - 20:30 B, C  en 5e en recreanten  
18:30 - 19:30 D, E en F  
 
Dinsdag (kleine zaal):  
19:30 - 20:30 G 
 
Donderdag (grote zaal): 
20:30 - 21:30 1e en 2e  
19:30 - 20:30 B, C, 3e en 5e en recreanten 
18:30 - 19:30 D, E en F  
 
Donderdag (kleine zaal):  
20:30 - 21:30 4e (zaalteam) 
  



 

 

 

 

OEFENWEDSTRIJDEN IN DE ZAAL 
ZET ALVAST IN JE AGENDA 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

Je mag een broertje, zusje, vriendje of vriendinnetje meenemen. Wel graag ook 

vantevoren opgeven en betalen bij iemand van de JC.  



 

 
 
 
 

 
 
We zijn alweer een paar weken druk met 
de grote clubactie en er wordt al lekker 
verkocht en gekocht.en bij deze een 
tussenstand voor de te winnen prijs… 
 
In totaal zijn er nu 115 loten verkocht en de 
top 4 van de teams die aan de leiding 
gaan: 
 
D1 met 46 loten!!  
1e team met 12 loten 
F1 met 11 loten 
E1 met 8 loten 
 
De D neemt flink de leiding en hoe leuk dat het 1e op no2 nu staat, maar er kan nog 
een hele tijd gekocht worden. 
Tot 21 nov werken de links voor loten te (ver)kopen. 
 
Dus vraag je ouders, opa’s, oma’s, tantes en oom, buren, vrienden, broers en zussen 
en alle bekende om loten te kopen.  
Hieronder nogmaals de links voor ieder team: 
 
KangoeroeKlup https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/kangoeroe-
k/5306083 
F1 https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/f1-t/2223677 
E1 https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/e1-t/2226406 
D1 https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/d1-t/2226413 
C1 https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/c1-t/2226412 
B1 https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/b1-t/2226410 
 
Zaalteam https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/zaal-t/2227012 
4e team https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/4e-t/2227009 
3e team https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/3e-t/2227006 
2e team https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/2e-t/2226904 
1e team https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/1e-t/2226902 
Jeu de Boules https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/jeu-d-b/2370818 
 
De opbrengst (80% van de €3,- per lot) gaat naar de vereniging. Dit zal besteed 
worden aan het leuke jeugdkamp, wat alweer vast staat voor het 
Hemelvaartsweekend. 
 
Doen!! 
 
Groetjes Ella 
  

https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/kangoeroe-k/5306083
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/kangoeroe-k/5306083
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/f1-t/2223677
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/e1-t/2226406
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/d1-t/2226413
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/c1-t/2226412
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/b1-t/2226410
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/zaal-t/2227012
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/4e-t/2227009
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/3e-t/2227006
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/2e-t/2226904
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/1e-t/2226902
https://lot.clubactie.nl/lot/korfbalvereniging-nikantes/jeu-d-b/2370818


 

 
 
 
 
 

 

 

Jaarplanning 2022 Beachcourt: 

 

 

 

 

  



 

 

 
 
 
Klik hieronder om gelijk mee te kunnen spelen in de Vriendenloterij op naam van 

Nikantes: 
 
Vriendenloterij - Sportvereniging Nikantes 
 
 
 

 

 

 

 

https://nikantes.nl/sponsoring/vriendenloterij/


 

 

 

 

 

Bestel je trainingspakken en andere sportkleding via onze Clubkledingwinkel. 

 

 

 

Nikantes (clubkledingwinkel.nl)  

  

https://nikantes.clubkledingwinkel.nl/


 

 

 
 
 
Wij hebben nu ongeveer een maand de zonnepanelen liggen en ook ongeveer 1.5 
maand gebruiken wij nu de LED verlichting op het kunstgrasveld, grasveld, Jeu de 
Boules banen en op het Beachcourt. Wij merken nu al de positieve gevolgen.  
 
Betaalden wij in de maanden juni, juli en augustus 2022 gemiddeld ongeveer € 350.00 
aan stroom, in de maand september 2022 betaalden wij slechts € 180,00! 
Dat scheelt dus al aanmerkelijk. Zeker als je beseft dat we in de zomermaanden de 
LED verlichting niet gebruikten. De zonnepanelen hebben volgens de app al 1162 kWh 
opgeleverd wat in geld goed zou zijn voor € 349,00. 
 
De Co2 reductie is ongeveer 8,5 ton per jaar. Dus we zijn behoorlijk goed bezig. 
 
In de maand september 2021 betaalden wij € 558.00 aan stroom aan Eneco. Toen 
gebruikten wij nog volop de oude conventionele lampen en hadden dus nog geen 
zonnepanelen. De maand september 2022 was dus € 180.00. We kijken met 

belangstelling uit naar de energiemaandrekening van de maand oktober 2022        

 
Onze verduurzamingsplannen hebben dus behoorlijk hun vruchten afgeworpen. 
 

  



 

 
 
 
 

 
 

 
 
De Groene appel (een samenwerkingsverband van diverse dietisten in Hoogvliet) heeft 
aan Nikantes gevraagd of wij een Jeu de Boules clinic willen verzorgen aan ongeveer 
15 deelnemers. 
 
Deze 15 deelnemers zitten in een programma om op een laag drempelige manier meer 
in beweging te komen. Zij krijgen diverse voedingstips en ook krijgen zij diverse clinics 
om bewegen en sporten in de omgeving te promoten. 
 
De Jeu de Boules clinic wordt gegeven op maandag 07-11-2022 van 18.00 – 19.00 
uur. Buiten bij mooi weer of binnen in de Jeu de Boules hal bij slecht weer. Nikantes 
heeft Jeu de Boules materiaal beschikbaar en ook een instructeur voor deze 
deelnemers. 
 
De 15 deelnemers zijn inwoners van Hoogvliet, Poortugaal en Spijkenisse. Als zij het 
wat vinden, kunnen ze daarna doorstromen naar de reguliere Jeu de Boules 
momenten op woensdagmiddag en zondagmiddag. 
 
Bij voldoende animo kan er aan de fittere deelnemers ook nog een laagdrempelige 
korfbalclinic gegeven worden. 
  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nikantes is aanwezig geweest op 11-10-2022 op een informatie avond voor sport en 
bewegen op de SO en VSO de Maarlanden. Dit is een school voor speciaal onderwijs 
gevestigd in Brielle. Op deze school zitten mogelijk potentiele Korfbal Kanjers waar 
Nikantes mee bezig is om een groep voor op te starten. Jaco Meijboom en Ellen Stout 
hebben een mooi standje ingericht met diverse Korfbal attributen en informatie 
gegeven aan ouders en kinderen. Het was een zeer geslaagde avond. Nu hopen 
natuurlijk dat er ook veel kinderen zich aanmelden voor de Korfbal Kanjers. Kinderen 
(autistisch) kunnen op de zaterdagochtend van 10.00-11.00 uur sporten en bewegen 
op het grasveld van Nikantes. 
  



 

 
 
 
 
 

 
 
Peter Bierens (de trainer van de Nikantes selectie) heeft afgelopen donderdag een 
gast training verzorgd aan het Nikantes B team. Dit was een leuke, aangename en 
leerzame ervaring voor onze jongelingen. De recentelijk gepensioneerde hoofdcoach 
van Nikantes was uiteraard niet beroerd om ook nog even de oefeningen voor te doen 
aan de Nikantes jeugd. 
 


